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Stockholms universitet Besöksadress: Telefon: 08-16 20 00 (vxl) 

Box 27 861, 115 93 STOCKHOLM Karlavägen 104, våning 5 Telefax:  

www.ims.su.se E-post:  

 

Sammanträde institutionsstyrelsen vid IMS  
 

Tid och plats: 
 

onsdag 10 april 2024, 13:00 – 15:00, Bangsalen, JMK/Garnisonen 
 

  
 

Närvarande: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ledning 

 

Tore West Prefekt i tjänsten/ordförande 

Anna Sofia Rossholm  Stf prefekt i tjänsten  

Peter Erell Administrativ chef (adjungerad, ej 

rösträtt) 

Lärare/forskare  

Louise Wallenberg IMS Lärare/forskare (MODE) 

Mattias Ekman IMS Lärare/forskare (JMK) 

Andreas Widholm IMS Lärare/forskare (JMK) 

  

SUS-studentrepr.  

Saki Kobayashi IMS Studenter forskarnivå 

Sebastian Wärmländer IMS studenter grund/avancerad nivå  

  

Teknisk administrativ  

Anna Åberg IMS TA-personal 

Mariusz Frackiewicz IMS TA-personal 

  
  

Protokollförare:  

 

  

Svante Emanuelli Kommunikatör (ej rösträtt) 
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ÄRENDEN 

 

§1. Öppnande.  

Fastställande av 

dagordning  

 

 

Mötet öppnades. Dagordningen fastställdes.  

  

 

§2. Utseende av 

justeringspersoner 

 

Utsågs Louise Wallenberg och Andreas Widholm. 

 
 

  

§3. Föregående 

protokoll  

 

 

 

Föregående protokoll lades till handlingarna utan anmärkning. 

Föregående protokoll från 6 mars 2024 skickades ut med kallelse 

till personal@ims.su.se den 3 april 2024 (se kallelsens bilaga 1). 

 

§4. Anmälan av Ingen anmälanspunkt anmäld. 

  

§5. Informations-

punkter 

 

 

 

1. Information från prefekterna  

 

• Tore West berättade att han successivt börjat få en bättre 

uppfattning om hela IMS verksamhet och att institutionens 

ekonomiska svårigheter framträder allt tydligare.  

 

• Prefekten avser att kalla hela institutionens personal till ett 

möte framöver för att ge mer information och besvara 

eventuella frågor om institutionens nuvarande situation.  

 

• På omvägar har det kommit till IMS kännedom att en av de 

idéer som diskuterats av lokaloptimeringsprojektet varit att 

flytta hela IMS verksamhet till campus Frescati – men Tore 

West underströk samtidigt att det inte är ett alternativ som 

diskuteras konkret just nu. 

 

• Han påpekade att Södra husen på campus Frescati kommer 

att genomgå en omfattande stamrenovering, vilket kommer 

leda till stora omflyttningar av personal på campus.  

 

• Tore West konstaterade att IMS lever över sina tillgångar 

och att institutionen måste spara in där det går utan att det 

påverkar verksamheten i stort. Innan vi beslutar om fler 

åtgärder kommer vi att gå ut med mer information och hålla 

institutionsstyrelsen informerad. Det kommer också föras 

mailto:personal@ims.su.se
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diskussioner i alla kollegier.  

 

• Bemanningen. Det pågår flera diskussioner kring 

bemanningen. Det mesta kan studierektorerna och 

administrativ studierektor hantera.  

 

 

2. Information från administrative chefen  

 

Peter Erell informerade om att institutionen kommer behöva 

se över sina kostnader för lokaler, drift och personal.  

 

• En MBL-förhandling om arbetsbrist har inletts för 

stödverksamheten. Begreppet arbetsbrist innebär inte enbart 

”brist på arbete” – utan kan även ha ekonomiska orsaker. 

Förhandlingarna kommer att fortsätta nästa tisdag.  

 

• Imorgon träffar IMS lokaloptimeringsprojektet där 

institutionen kommer att kunna tydligare förklara på vilket 

sätt just vår institutions lokalbehov skiljer sig åt från andra 

institutioner.  

 

• Lärarrepresentanten Andreas Widholm undrade om IMS 

hade förberett ett budskap till lokaloptimeringsprojektet, i 

frågan om en eventuell flytt till campus Frescati, eftersom 

både journalistiken och filmvetenskapen har väldigt 

specifika behov. Tore West berättade att IMS varit noga 

med att beskriva vilka specifika behov vår verksamhet har.  

Peter Erell påpekade att IMS ännu inte tillfrågats om 

institutionen vill vara kvar på Garnisonen/Gärdet eller inte. 

Och han underströk att han anser att IMS måste få vara 

delaktig i en eventuell sådan process.   

 

• Peter Erell informerade om att IMS just nu har 464 HÅS 

registrerade, vilket gör att det ser väldigt bra ut. FILM och 

MODE överpresterar. Förra året vid samma tid hade vi 433 

HÅS registrerade.  
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3. Information från lärarrepresentanter   

 

Rapporten om FUF-ekonomin 

Vid mötets inledning nämnde ordförande Tore West att 

lärarrepresentanten John Sundholm anmält två övriga frågor:  

 

1) rapporten om FUF-ekonomin 

2) doktorandernas undervisningstid. 

 

Dessa frågor togs upp under informationspunkten för 

lärarrepresentanterna.  

 

Anna Sofia Rossholm informerade IS om att John Sundholm 

ville att ekonomirapporten skulle diskuteras vidare i ett större 

forskarkollegium.  

 

Tore West påpekade att hela kollegiet kommer att involveras i 

dessa diskussioner. Och att han avsåg förankra sina idéer hos 

fakulteten om hur institutionens ekonomi framöver ska 

hanteras. Han bedömer att det är bättre om IMS kommer med 

egna förslag till förbättringsåtgärder än tvärtom.  

 

Doktorandernas undervisning 

Tore West berättade att John Sundholm ser att doktorandernas 

möjlighet till undervisning är en särskild kvalitet i 

forskarutbildningen. Och att det är viktigt för doktorandernas 

meritering att få undervisningstid.  

 

Anna Sofia Rossholm inflikade att det inte har skett någon 

förändring kring doktorandernas plats i 

undervisningsverksamheten.  

 

Och Tore West sade att IMS i första hand måste ge 

undervisningstimmar till sin ordinarie anställda personal – och i 

andra hand till annan personal. Samtidigt finns det en ambition 

om att erbjuda doktoranderna möjlighet till att undervisa när det 

är möjligt.  

 

Saki Kobayashi, doktorandrepresentant, undrade om det inte 

fanns möjlighet till att ge doktoranderna kurspoäng istället för 

undervisningstimmar?  

 

Tore West uppskattade förslaget och lovade att undersöka 

möjligheten närmare.  
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4. Information från studeranderepresentanter  

 

Doktorandrepresentanten Saki Kobayashi förklarade att 

Doktorandrådet gärna ser en övergång till tidsbaserade 

lönestegar – vilket den anser är ett mer rättvist system än 

prestationsbaserade lönestegar. 

 

Tore West sade att det ur ett administrativt perspektiv är det 

visserligen enklare med tidsbaserade lönestegar, men att det är 

en fråga som behöver tas upp med studierektorer för IMS 

forskarutbildningar. 

 

 

§6. Beslut - 
  

  

§7. Diskussion 

 

- 

  

§8. Övriga frågor 

 

John Sundholms två övriga frågor diskuterades under den tidigare 

informationspunkten för lärarrepresentanter.  

 

  

§9. Mötet avslutas 

 

Innan mötet avslutades tillade Tore West att arbetet med IMS 

verksamhetsplan för 2024 inte har kunnat inledas ännu, men att man 

hoppas kunna få den färdig till nästa styrelsemöte i maj.  

 

  

Kommande möten  Mötesdatum vt 2024  

• Onsdag 7 februari 2024, 13:00-15:00, Bangsalen, plan 5, 

JMK/Garnisonen 

• Onsdag 6 mars 2024, 13:00-15:00, Seminarierum 1, vån 

5, Filmhuset 

• Onsdag 10 april 2024, 13:00-15:00, Bangsalen, plan 5, 

JMK/Garnisonen 

• Onsdag 8 maj 2024, 13:00-15:00, Seminarierum 1, vån 5, 
Filmhuset 

• Onsdag 5 juni 2024, 13:00-15:00, Bangsalen, plan 5, 

JMK/Garnisonen 

 

(Institutionsstyrelsen har sedan januari 2023 ändrat sina mötestider 

så att styrelsen ej sammanträder under sport-/påsk- eller höstlov). 
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Vid protokollet:  Ordförande: 

 

 

Svante Emanuelli 

 

Tore West 

 

  

Justeras:   

 

 

Louise Wallenberg 

 

 

Andreas Widholm 

 

 

Bilagor (se tidigare utsänd kallelse) 

 

(Bilaga 1 sändes ut med kallelsen till personal@ims.su.se den 3 april 2024). 

 

 

 


